

TABLE OF CONTENTS

目 录

Forecast Analysis of Shanghai Composite Index Based on Machine Learning Method
(基于机器学习方法的上证综合指数的预测分析)

R. K. WU.....1

Efficiency Optimization Methods of the Signal Level Real-Time Simulation Software
(信号级实时仿真软件的效率优化方法)

H. J. PENG, Y. G. WANG, S. C. WANG.....9

Prediction of Forest Fires Based on Least Squares Support Vector Machine
(基于最小二乘支持向量机的森林火灾预测研究)

E. L. LI, Y. FEI.....15

Research on Telecom Customer Churn Prediction Based on Customer Value Classification in 3G Environment
(3G 环境下基于客户价值分类的电信客户流失预测研究)

L. XU, Z. G. ZHU, H. L. LI, M. LI.....28

Design of Expert System Knowledge Base for Certain Airborne Equipment
(某型机载设备故障诊断专家系统知识库的设计)

Y. G. WANG, H. J. PENG, S. C. WANG.....37

Research on Wine Quality Prediction Based on Support Vector Machine Method
(基于支持向量机方法的葡萄酒质量预测研究)

E. L. LI.....42

Research on the Factors Influencing Successful Targets on P2P Platform
(P2P 平台满标影响因素研究)

M. L. LIU.....54

The Mobile Medical Service Based on the Analysis of Automatic Diagnosis of Holter Electrocardiogram Data
(基于 Holter 心电数据自动诊断的移动医疗服务)

D. H. HUANG, X. Y. LI, C. J. TU.....60

The Sun Shadow Position Model on Gene Algorithms
(基于遗传算法的太阳影子定位模型及研究)

H. ZHANG.....68

The Implementation of the Micro-Gesture Recognition on the Mobile Web
(面向移动 WEB 的微手势识别技术及系统实现)

M. Y. ZHANG, J. C. CHEN, W. ZHANG, C. F. JIAN.....81